
Artikel 43 vragen                           

 
Onderwerp : Langdurige afsluiting Kooybrug 
Aan  : College van B&W 
Datum  : 14 09 2023 

 
Rijkswaterstaat heeft werkzaamheden gepland om de Kooybrug in Den Helder te renoveren. 
Deze renovatie leidt tot stremming van verkeer in een periode van 23 oktober tot en met 7 
januari 2024. Stremming voor (hoge) scheepvaart duurt nog maanden langer, te weten tot 
mei 2024.  
 
Ondanks dat deze brug niet binnen de gemeentegrenzen van Schagen valt, heeft deze 
afsluiting wel invloed op inwoners en bedrijven in de gemeente Schagen. Het verkeer dat nu 
dagelijks gebruikt maakt van de Kooybrug zal andere een route gaan kiezen om het NH 
kanaal over te steken. De enige opties zijn de Stolperbrug in Schagerbrug, en de vlotbrug in 
’t Zand. Ondernemers komen in de knel, zoals bijvoorbeeld  Oostwouder Tank&Silo bouw, 
doordat transport over NH kanaal, hoger dan 8,3 meter. onmogelijk wordt in deze 7 
maanden. Dorpsraad ’t Zand is al geruime tijd bezig om maatregelen omtrent de 
verkeersveiligheid in kaart te krijgen, maar loopt tegen een bureaucratische muur op. 
 
Onze vragen: 
 

1. Kunt u als gemeente, wellicht samen met de gemeentes Den Helder en Hollands 
Kroon aansluiten bij de ‘ brandbrief vanuit ondernemersverenigingen’ richting 
Rijkswaterstaat, waarin verzocht wordt om de verkeersafsluiting alleen ’s nachts te 
laten plaatsvinden? 
 

2. Realiseert u zich dat wanneer er toch besloten wordt tot afsluiting van wegverkeer 
overdag, dat dit een enorme verkeersstroom op gang brengt richting de Stolperbrug 
en Zandtemer vlotbrug?  
 

3. Is bekend welke maatregelen RijksWaterStaat gaat nemen om deze verkeersstroom 
langs of door het dorp ’t Zand in goede banen te leiden?  
 

4. Indien deze maatregelen onvoldoende blijken, staat de gemeente Schagen dan 
paraat met aanvullende maatregelen? 
 

5. Kunnen ondernemers, die in problemen komen door afsluiting van transport over 
water, bij de gemeente een contactpersoon toegewezen krijgen om samen te komen 
tot een oplossing van bijvoorbeeld tijdelijke ontheffing voor opslag?  

 
 
In afwachting van uw antwoorden, 
 
Fractievoorzitter, Wim Vonk 
Fractielid, Debby Burger-de Graaf 


